
Skeifa’s Bestyrelsesmøde fredag den 02. november 2018 

Tilstede: Kisse, Michael, Bodil, Lotte, Karen, Rikke og Lene 

 

1. Godkendelse af referat 

2. Økonomi 

3. Nyt fra udvalg 

4. Status på tårnet 

5. Generalforsamling 

6. Efterårs- og forårsarrangementer 

7. Julefrokost – nyt? 

8. Evt. 

 

1. Referat godkendt 

Hjælpermiddag 24. november kl. 12 aflyses pga kun få stævner i år og ekstra mange udgifter i 

forbindelse med tårnet i Davinde. 

2. Orelundstævnet har givet et godt overskud i år. 

1-dagsstævnet har ligeledes givet overskud. 

Budget til næste år – forslag modtages gerne 

 

3. Udvalg. 

Alrid-udvalg. Michael ønsker ikke længere, at være bestyrelsesrepræsentant for udvalget. 

De bedes melde tilbage, hvem som er medlem af udvalget og de inviteres til et bestyrelsesmøde, 

hvor de kan fortælle om, hvad der sker i udvalget. 

 

Orelundudvalg 

Stævne 2019 bliver den 7-8 september 

 

FM-udvalget 

Intet nyt 

 

Junior-udvalget 



Charlotte og Karen arbejder på arrangementer for de mindre ryttere - fx filmaften 

Janne arbejder i arrangementer for ungrytterne 

Juniorlejr 2019 er under planlægning 

 

4. Tårnet 

Reparationer er påbegyndt. Ny kontrakt med Davinde er lavet – og Skeifa kan ikke opsiges før 2030 

5. Generalforsamling 

Vi undersøger muligheder for et sted til afholdelse – med mad/kaffe og kage 

Vi skriver nyhedsmail rundt for at høre, om noget har gode ideer til steder. 

Dato bliver mandag 18. februar 2019 

6. Efterårs- og forårsarrangementer 

Foredrag – hestemund.dk – 6.500,- per foredrag - Lotte 

Banko – Rikke og Bodil og Michael 

1-dagsstævne ultimo april -  d. 27/4 2019 - Rikke 

FM bliver den 25-26/5 2019 

Orelundstævnet : 7-8/9 2019 

Der udsendes informationer til alle medlemmer om vacc. Regler 

 

7. Julefrokost på Den Gamle Kro 30. november 

8. Evt. 

Nytårskur/tur i januar – Karen, Bodil og Michael 

Næste møde fredag 18. januar kl. 16 hos Lotte 

Husk årshjul 

  

 

 

 

 

 


